
zápis
o prúběhu Náhradnívalné hromady (dál€ jen vH) sxlvítkovice - Bílá r.s., lČ: 70632219, se sídlem Bílá 173, PsČ 739

15, staré Hamry, (dále téžjen,,sKl"), konané dne 7.6.2021, od, 17:30 hod., v zased a cí mísin osti Pr€s centra, VÍceúČelové

haly oSTRAVARAréna v ostravě - zábřeh u, ul, Ruská 30771135.

Pořed iednánívH:
1. zaháieníjednánívH - ověření usnášení schopnostia schopnostičinit rozhodnUtí.
2. Předložení návrhu pořaduj€dnání, případné doplněnía odsou hlasení pořad u jednání

3. volba orgánů vH
o předseda

o zapisovatel a dva ověřovatelé ,ápisu
o osoby pověřené sčítáním hlasů

4. zpřáva o činnosti sKle ozl,a období od poslednívH konané dne 15.6.2020
5. Proied nán í účetní závěrky za účetníobdobíod 1.11.2019 do 31.10.2020.
6. zpráva Dozorčí komise oJ€iím přezkoumání
7. Předložení účetnízávěrky za účetníobdobíod 1.11.2019 do 31. 10.2020 k€ schválení.
8. Rorhodnutío rozdělenízisku.
9. lníormace o prúběžném hospodářském výsledku sxlra období od 1.11,2020 ke dnlkonánívH
10. lníormac€ o plnění usnesení , valné hrcmadY ,e dne 27. 5. 2020,
11. lnformac€ Dozorčí koňise o prováděné kontrolní čin nosti od konáníminulévH.
12. Návrh rozpočtu sKl na obdobíod 1. 11. 2021 do 31. Lo. 2oz2,
13. zpřáva Dozorčíkomise o přerkoumán í návrhu rolpočtu na obdobíod 1,L'..zozldo31.10.2022
14. Př€dložen í návrhu rozpočtu ke schválení
15. Předložen í návrhu na odměny členúm W a DK k€ schválení
15. Revire rothodnutí VH 11/2011 - přUímání členú mladších 18-ti lgt
17. Reviz€ usn€sení vH o5l2003 č. 13 a 17 - věková híánice pro úlevu členskÝch příspěvkú

18. Reviz€ usnes€ní vH 05/2003 č. 13 a 17 - výše ročních členských příspěvků

19, lníormace o činnostidcéřiné společno§ti sKt Bílá služby s.ř.o.
20. lnfořmace o průběhu přípravy investičního ,áměru výměny technologle lanové dráhyzbo|ník
21. lnformace o stavu členské základny a pla.ení členských pří§pěvků, př€dložení náVrhú na čestné čl€nství a

iejich schválení
22. Diskute
23. závé?

Ad1)

V 17,oo hod bylo konstatováno předsedou W P. ochmannem, že není přítomný dostatečný počet členú pro svolání

řádné VH, a tudíž d|e stanoV probíhá čekacílhůta nutná ke svo|ánínáhradníVH,

Náhradní Va|ná hromada byla zahájena po dosaž€ní usnášení schopnosti V17.30 hod P. ochmannem, předsedou

výkonnéhoVýboru sKl, který bylpověř€n vedením VH do doby zvoleníorgánú VH.

Ad 2)

slova se ujímá P. ochmann a konstatuje, že náhradní VH je usnášení s€hopná za přitomnosti 60 členů občanského

sdruženi starší€h 18 let a seznámil přítomné s pro8ramem náhrádní VH, vl! příloha č. 1. Na žákladě náVíhu DK

doporučuje doplnit Program VH o bod,,Revke usneseníVH 05/2007 -Výše oddíloýlch příspěvků" a zářadit ho za bod

18, aktuálnípozvánlq.

zdrž€lo s€
0 členů50 členú

Plotl
o člen

Ad 3|

P, ochmann navrhuje jménem W obsazení ol8ánú VH viz níže. Navrhujé hlásovat 
"an 

bloc", což bylo přliato hlasy

všech přítoínných členú náhradní vH.
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o ověřovatelé zápisu
o osoby poVěřené sčítáním hlasú

Přo Přoti
60 člénů 0 člen

Jakub Du5ílek
J, PaVlúsková
M, Kacíř, š, Wittichová
P, Kutáč, Nl. Vrzgula, ]. Kutáč

zdrž€lo s€
0 čIenli

Ad 4)

Předseda W předává 5lovo předsedovi náhradní VH J, Dusílek postupuje v ploglámu k bodu 4 .l, Dusilet postupuje
k dalšímu bodu programu a předává slovo P, ochmannovi, abyV souladu s progíamem předneslzprávu oónnostispolku
od poslednívH V loňském íoce,

P. ochmann informuje o činnosti spolku, činnosti Výkonného Výboru a kanceláře, Dále infoímuje o ro2hodnutí
jediného společníka sKl Bílá služby 5.r,o, a infolmuje, že byla schválena účetní závěrka, rozpočet a mimořádné
odményjednatelů, Prezeniuje účast jednotlivých členú W na schůzích W.
Prior]tní oblástí, ktelou se W zabývá, je oblast závodního lyžování, W provedlzkrácené výběrové řízenína předsedu
tí€nérské radY a rozhodl5eprc rck2o2'l/22 plo plodlouženíspolupráce se stávajícími tíenéry bež\^iběrového řízení.
za |oňský rok byly zap|aceny všechny pohledáVky 2a ,ávodníky a členy ozl, W informoval o íozdělení oz na oddíl
záVodního lyžování (dále ozl) a oddíl sportovního lyžování (dále osL) a o zřízení oddílu spoítovních nadějí (dá|e

osN). W info.movalo navýšení členskÝch příspěVkú ozL na sezónu 2021/22. Letošní záVodnísezona bylá ne8ativně
ovlivněna omezeními nouzového stavu, ojejím píůběhu P. ochmann informuje.

Předpokládá se pořádánítěchto závodů v nadcházející lyžahké sezóně:
24.1.2022 - RKz/ÚKz žákn v sG (zatím vjednání)
12.2.-13.2.2022 - Fls uNl junioři a dospělí
26.2, - L3-2o22 - MČR žácj
16,3. 17,3.2022-finále Madeja cup -přípravka a předžácj(zatím Vjednání)

V oblastiinvestičních ákcí proběhlo zastřeš€ní terasy před BiFj, nákup dVoU sněžných tYčí, instalace dvou ,,A" sítí a
rozšíření dojezdu modré sjezdovky, lnvestic€ byly kryty z Výnosu provozu areálu, Proběhly opravy pašeíácké stezky a

opravysin8letrai|Ú. W d05áhlodnětí pro pouŽÍVané pozemky UrČené k funkciIe5a do 31,12,2044, VěnovaIse inž€nýíingu
Výměny lanovky (samostatný bod VH), aíeálové splaškové kanalizace od lanovky a od chatY a prod|oužení povo|ení
nakládání5 povrchoulmiVodami. W rovněž V}r,/ázal lanovku a část pozemkú ze zástav u KB. Probíhá příprava projektu
retenčních nádrží. Připravuje se prodloužení pachtovní smlouvy se spol, Lesy České republiky,5,p, Bližší informace
ohledně investičního rozvoje, sňluvního zabezpečení činnosti V areálu, provozních i dalších aktivit W V areál! VČetně
jeho propa8ace a dále zaměření z.s, V obla§tioztjsou uvedeny v celkové zprávě P. ochňenná, kteď s€ §tává přílohou
č.3. slovo si přebííá V. Vízgulá, který představuje některé marketingové aktivity V letním i zimních období,
lnformace o dc€řiné 5pol€čnosti s Kl Bílá - služby s.r,o, jsou součástízprá!"yl. Vrz8uly.

Předseda VH př€dáVá dáVá slovo novému předsed ovi trenéíské radyl, Bízezinovi, který informuje VH o počtu záVodníkú
ozl, o sportovní přípravě ivýs|edcích 2a sezónu 202012021, o akcích Lo Včetně četnosti a účasti na schůzích trenérské
rady, Včetně představeníslr'ých plánů a vizív obIasti záVodního lyžoVání, strUktury oddíly záVodního lyžování, VzděláVání
trenérů.

Viz zpráVa, která se stává přílohou č.4.

Předs€da W blahopřál znovu zvolenému tlenérovi repub|ikového wběru žákú T, Ťavodovi a poděkoval končícímu
předsedovi trenérské rady J, skoumalovi za dlouholetou usilovnou činnost pro závodní lyžování na Bílé; 5 krátkými
přestávka mi VYkonáVa l fu nkci od roku 1968.

Ad 5)
Předseda VH předáVá slovo předsedovi W s tím, aby přednesl účetnízáVěrku za rok od 1,11,2019 do 31,10.2020.
Tato účetnízávěrká byla vystavéná na klu bové sekci w€bových stránek, kde se s n í mo hli seznám it Všichni členové oddílu,
Konstatlje, že k takto zveřejnéné záVěrce nebyly žádné konkíétnídotazy, a proto uvádíjen zběžně informace, kteréjsou
součástí j€ho zprávy Viz příloha č. 5.
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Ad 6)

Po přednesené zprávě předáVá 5lovo člence DK l- olšákové, aby přednesla zpráVu o stavu kontroly a stánovisko k ÚČetní

závěrce, stanovisko DKje, áby účetní záVěrká byla VH schválena bez Výhrad a konstatuje, že HV činilcelkem
1,598.674, Kč, DK souhlasís Využitím kladného HV ke sníženírtrát z minulých účetních období.

Podrobná zpláva 5e stáVá přílohou č.6.
Předseda VH dáVá prostoí k dotazúm. Dotažy nebylYVzneseny

Ad7a8)
Další bod programu je schválení účetnízáVěrky za období od, 1,11.2019 do 31,10,2020, Předseda VH otevílá diskuzi a

dotazuje s€, zda někdo z přítomných členů VH má dotáz, či připomínku, Protože se tak nesialo, formuluje text a dáVá

hlasovat o Usne5ení:

vH schvaluje ÚČ€tnÍžávěrku spolku za obdobíod. 1.u.2o19 do 31.10.2020. zisk společnosti ve výŠi +1,598.674,- KČ

ponechává vespolečnostik úhradě ztrát z minulých období.

50 čl€nú

Ad 9)

Proti
0 členú

zdrželo s€
0 členťl

Předseda VH předává slovo P, ochmennovi, který přednášízpráVu o prúběžném hospodářském Výsledku zapsaného

spollu za obdobiod 1,11,2020 ke dni31,5,2021.
vi, přílohe č. 7

Po předneseníu právy předsedá VH konstatuje, ž€ byl materiá l uveřejněn ná Webových stránkách á otevírá diskuzik dané

tématice.

Dotazy nebylyvzneseny, píoto přécházíme k dalšímu bodu programu,

Ad 10)
P, ochmann vdálším bodě programu VH podáVá infolmac€ o p|nění usnesení z náhradní Valné hromady 2e dne

15.6.2020.1edná se o třiusneséní:
o č, 14 - uzavření smluv o Výkonu funkce se členy W a DK -tyto bylY uzavřényý 06,07/z02o
o č,17 - Revize rozhodnutíVH 11l2o11-přijímáníčlenů mladších 18let- materiál předložen jako samostátný

bod č,16 programu této VH
o č. 18 - posunutí Věku pro úl€vu platby členskÝch příspěVkú 2 hranice 60 na 65 l€t - materiál předložen jako

samostatný bod Č.16 pro8ramu této VH

viz příloha ě. 8.

Předseda VH otevírá diskuzi, protože neby|y žádnéVzneseny, pokračuje program k dalšímu bodu VH

Ad 11l
lnformace Dozorčíkomise o prováděné kontro|níčinnostiod konáníminuléVH. Předseda VH předáVá slovo

J. Koníčkovi - členu DK. Před náší zpráVu o činno§ti. vlz příloha č. 9

Ad 12)
Předsédá VH předáVá s|ovo P. ochmannovi k dalšímu bodu programu, a tojé náVrh rozpočtu §polku na období1,11,2021

do 31.10.2022. Tento návrh rozpoČtu byl vYstaven na klubové §ekci Webo\^ich stránek, kde s€ 5 ním mohli seznámit

všichničlenové oddílu. Hovořise o opíavě stáVající lá novky {po xs,tiletech provozu) Předseda VH konstatuje jnformace

ohlednězýátového rozpočtu, PředáVá5lovodozorčíkomisi.

Návrh rozpočtu viz příloha č. 10.

Ad 13}
olšáková tedY infolmuje, že VYjádření DK je součástí zprávy DK k účetní záVěrce; vidí ho jako reálný a racionální a

naVíhuje ke schválenÍVH.

Ad 14)
Předseda VH pak V rámci dalšího bodu programu přistupuje k bodu č.14 a otevííá diskuzi.

3Ia
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Pro Proti
600
Návrh rozpočtu bylvtl schválen v předlož€ném znéní,

Hlásíse V. Vrzgula, který o5lovuje VH s dotazem ohledně příštísezóny (covid a uzavíláníareálů), zdali situace
nebudeještě horšía jestliby se nemělspolek prev€ntivně připravit.
Na otázku odpovídá P- ochmann, vliv meteoíolo8ický a epidemiologi€ký zatím nikdo nemůže předpokládat,
odpovídá J, Vrzgula. V létě to Vypadá optimisticky s imunizací i s očkováním, bohužel njkdo neumí předvídat,
jaké dopady to bude mít na provoz areálu. Pokud nebude situace příznivá a nebude dostatek finančních
prostředků, bude se zvažovat Varianta opravy ianovky, Dále poukazuje na případ střediska Ve Š\^lcarsku, kde
sezóna s nějakÝmi omezeními ploběhlá,
P, ochmann _ íozpočet byl sestaven na prúměrnou sezónu, pokud by politická situace měla dopády na
ekonomiku, budou mUset přijít na řadu manažerská rozhodnutí.
Dotaz VznášíJ, Kutáč k nákladům. Kde 2 rozpočtu není uvedeno, s jakou částkou se počítá ná investiční rozvoj
letnísezóny, Píoč na to rozpočet nenípřípraven. označuje to jako možný pilíř, který múže pomoci případným
propadúm V zimě,
odpovÍdá nato P. ochmann, ktelý uvádÍ, Že rozpočetje stanoven celoloČně a není lozliŠ€nojaká Část investic
je stánovena na letnía která je stanovena na zimnísezonu,
K dotaz pak přktupujeJ, Vrzgula, který u p ř€sňUje \4/ši investíc pío letníizimničást,
Dotaz Vznáší. Jar. Dusílek k položce opravy |anovkY a její !./ši a případné snižení výdajů V případě dálší

o Dotaz odpovídá předseda VH a pak také ]. VrzgL]la k časování a případnému fázováníjednotiivých části opíav

Rozpočet sKl na období 1.17.202l do 31.L2a22 je předložen VH ke schválení,

Předseda VH po konstatování, že rozpočet byl přednesen Wa schvá|en DK dáVá tedy VH hlasovat o rozpočtu na období
1.11.2021dó371)o))

Ad 15)
Předseda VH předáVá slovo P, ochmannovi, který přednášívýši odměny pro členy W a DK, Návrh DK 10 tis /ročně, W
15 tis/íočně (Příloha č.11),

Předseda vH dáVá o Výšiodměn hlasovat,

zdlželo sé
0

zdrželo §e
456

Proti
0

VH schvalujevÝši odměn pro členyWve výši15.000, _Kčá D( ve výši1o.oo0, -xč,

Ad 16)
Předseda VH předává slovo P, ochmannovi, který otevká téma Revile rozhodnutí VH 11l2o11 - přijímání členú
mladších 18-tilet. ZpracováníRevizeje usnesením z minulé VH. Text (Příloha č. 12)je k dispo?ici na webových stlánkách
v Členské sekci, Předseda VH text proŠel a neshledáVá nic závadného a dáVá hlasovat o usneseni:

vH ruší rozhod nutí Ad9) vH 11/2011a schva luje výjimku připřliímání nových členú zsv případě, ž€l
o Žadatel je rodinným přísl!šnlkem stávejícího čl€na zs, při čemž rodinným příslušník€m §e myslí

manžel/manželkó, druh/družka, syn/dc€řa 5távajícího člena
a součé§ně

o Žadatel i€ člen€m oddí|u .ávodního lyžování sKl vítkovl.e Bílá z,§. (ozl) nebo oddílu spořtovního lyžování
sxlvítkovice Bílá z.s. losl) po dobu 10 a více let

a současně
o Žadateldosáhlplnoletosti

a současně
o Žadatel musímít splněnYveškeré podmínký plynoucíz členstvív oz[/osl.

Žadat€l, kteďsplnilvýše uvedené podmínky a podalřádnou přihlášku dle stanov sKlVítkovi.e Bílá z.s., bude přljímán
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za Člena sKl Vítkovlce Bílá z.s. dle platných stánov sKl vítkovic€ Bí|á ..s., přič€mž pokud bude tento žadatel přijat ,a
čl€na sKlvítkovic€ Bílá z,s,, bude mu odpuštěn člen§kývklad.

Předseda VH předáVá slovo P. ochmannovi, kteď geneíalizuje shora uvedené, chtějí nasměíovat íodinné příslUšníky
k aktivnímu přístupu Ve spolkovém životu jak V ráVodním, tak Ve sportovním lyžování, Upřesňuje J, Štverka.

o H|ásí 5e.l, Kutáč, kteíý konstatuje, že spolek dětem nenabízíjinou možnost, než se stát záVodníkem s plnÝm
program€m pro Volný Čas. Ted'Vlnikl nový odd Íl spoítovních nadějía nemá zatím Žádné informace, jak to bude
koncipováno, Má to dopad na přípádnou účast a Vstup nových členú 2 řad rodinných příslušníků osvobozených
od Vstupních popíatkú.

o .]. Dusílek Vstupuje do této diskuze, kdY hodnotí, že Vstup nových členú je Vždy spojen se souhlasem VH a toto
zústáVá,

o l. Velký při€házís námitku, zdalirodinnÝ příslušníkje povinen zaplatit Vstupnípoplatek (nebude osvobozen)a
nemajíza sebou 10let rávodního lYžování.

o Vstupuje do diskuze P, ochmann, kdy tvrdí, že nikdyjsme se nebavili pouze o záVodním lyžování,
o Přichází 5 Vysvětlením J, Vrzgula, že zájemce o členství Ve spolku by se měl po dobu 10 let aktivně podílet

na Činnostispo|ku, aniž bY by|ieho členem.
o l, Kutáč, nemáme pravidla proVozu subjektů sportovniho íyžování, sportovních naděje, nejsou na Webu, nebyla

odprezentoVáno,
o J, Bržezina Vysvětluje, že pravidla provoru oddílu sportovního lyžování, oddílu sportovních naději byla daná,je

pravda, Že nejsou na Webu.
o P, ochmann konstatuje, žeinformace byla podána prostředn ictvím zbojn íkova 5polkoVého občasn íkU, 5měrn ice

j§ou k dispozicina požádáníV kancelářispo|ku na stadioně.
o J, Dusílek shrnuje, že myšlenka je míněna dobře, aby se členy stávali aktivníčlenové nejen děti členů, kteří

nejsou pak aktivnÍVe spolku,
o Předseda VH pak sděluje, že bude hlasovat o náVrhu W, pokud nebude přijat a ?íormuluje na základě diskuze

píotináVrh,
o ]. Velký navrhuje, abY bylo uvedeno rozlišení

předseda vH dává hlasovat o návíhu w,

Předseda VH dáVá tedy hlasovat o protináVrhu:

Protinávrh, VH ruší rozhodn utí Ad9} vH 11l2o11a schvalule výjimku při přiiímání nových členú zs v případě že|
o Žadatel je řodinným příslušník€m stává|icího člena z' přlčemž rodinnÝm příslušníkem se myslí

m6nžel/manž€lka, druh/družka, syn/dc€ra stávajícího člena
a současně

o Žadatelje čl€nem oddílu závodního lyžování sKl vítkovice Bílá z.s. (ozl) nebo oddílu sportovního lyžování
sKl Vítkovic€ Bílá ,.s. (osl), nebo členem oddílu sportovní nadějí (osN) případně §e po dobu 10 a více let
aktivně podílí na spolkovém životě.

a současně
o Žadatel dosá h l plnoletostl

a souča§ně
o Žádatelmusí mít splněnyveškeré podmínky, pIyňoucíz členství v ozVosL/osN.

Žadatel, kterýsplnilvÝše uvedené podmínkya podalřádnou přihlášku dle stanov sKlvítkovlce Bílá z.s,, bud€ přijíínán
za člena sKlvítkovic€ Bílá z.s. dle platných stanov sKl vítkovice Bílá z.s., přič€mž pokud bude tento žadat€l přijat !a
člena sKl Vítkovice 8ilá z.s., bude mu odpuštěn členskývklad,
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zdrželo se
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Ad 17)
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Předseda VH předáVá slovo P. ochmannovi, který otevÍrá téma ReviE usnesenívH 0s/2003 č. 13 a 17 -věková hřanice

pro úlevu členských příspěvků, Zpracování Revize je usn€sením z minulé VH, Text (Příloha č. 13) je k dispožic] na

webových stránkách V členské sekci, Předseda VH text prošel a neshledáVá nic závadného a dáVá hlasovat o usnesenÍ|

vH ruší lozhodnutí Ad13) a 17) z VH o5l2oo3 a schvaluje návlh ná diveřrifikovanou vÝši členských příspěvků pro

ínladší 18let a starší 65let, přičemž rozhodují.ípro posourenívěku l'€ věk člená v první d€n účetního období, na kterÝ
je člen§ký příspěv€k placeň § platnostíod účetního období11/2021.

5]

45

Ad 18)
Předseda VH předáVá slovo P, ochmannovi, kteď otevÍrá téma Revize usnesení vH 05/2003 č. 13 a 17 - t/ýše ročních

členských příspěvkú. Text (Příloha č.14)je k dispozici na Webových stránkách v členské s€kci. P, ochmann uvádí, že W
Vedl k předložení náVrhu hlavně fakt, že zatímco v íoce 2oo3 bYly z členského příspěvku hrazeny příspěVky Ve sLČR ve

Výši 1oo,- Kč,letos to je již 30o,- Kč, cožje 60 %členského příspěVku, Předseda VH otevírá diskuzi:

o P, Kutáč nevidídúVod Vtom, abyse navYšovaly částky členských příspěVků.

o Jar. DusílekVysVétlUje, že navýšen í členských příspěvkú majípřímou souVislost5 naVýšením provozní€h nákladú

přédseda vH dává hlasovat o usneseníi

vH ruší íozhodnutí Ad 13)a 17)! VH 05/2003 a schvaluje návrh na stenovenívýše zákledních členských příspěvkú na

1o0o,-Kč a diverzifikovanou výšičlenskÝch příspěvků na soo,- Kč s platnostíod účetního období 11/2021.

Ploti
0

Proti
11

zdrželo se
3

zdřželo s€
4

zdrželse
7

Ad 18a)
Předseda VH př€dáVá slovo P. ochmannovi, kteď otevírá téma Revire UsnesenívH 05/2007 č. 14 -změna výš€ ročních

oddílových příspěvkli. Text (Příloha č. 15)je k dispozici na Webových stránkách V členské sekci, P, ochmann uvádí, že

Wse ztotožnils náVíhem DK na navýšeníhodnoty odpracované brigádnické hodiny2 60,- Kč na 100, Kč; náVrh DK však

upravilo 2ru šen í d iferenciace z,s. a ozLlosL z důvodu navýšeníoddilových příspěvků pro nadcházejícísezonu. předseda

vH dává hlásovat o usnesení|

vH ruší rozhodnutíAd 14) z VH o5/20o7 a schvaluje návrh Dozorčí komise na stanov€ní výše oddílových příspěvkú

týkajících se sezonních peřmanentek pro členy z.s. na 25 brigádnických hodln nebo 1o0,- Kč za neodpracovanou

hodlnu.

Předseda VH ot€Vírá diskuzi:
o ], Velký Vzn áší dotaz, zdalije cílem zdražit permanentku, nebo zajistit bri8ádnické hodiny.

o P, ochmann odpovídá -zajistit brigádnické hodiny
o J. Kutáč uvádí, že pří zdraženíúhlady za brigádnickou hodinu múže dojít k nedostatku bri8ád

o J. VrzBula uVádL že,,prácev areálu je dost"

před5edá vH dává hlasovati

42
Proti
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Ad 19)

Předseda VH předáVá slovo Jaroslavu Vrzgulovi, kteú předkládá infoímace o činnosti d€eřiné společnosti sKl Bílá -
službY s.r,o, (Příloha č. 16) ], Vrzgula hodnotí předeŠlou s€zonu, a to jak letní, tak zimní, 109 provozních dnů V letní

sezoně, zimnísezona ovlivněna protiepidemickými nařízenímivlády _ pouhých 9 provozních dní, výčet činností v áíeálu

V Příloze č, 16. lnformuje o sjednocenísazby DPH na 10 %. PorovnáVá tržby v zimní a letnísezóně a n avýšen í celkových

průchodú. Prezentuje Výnosy a nákladY za jednotlivé položky a aktivity dceřiné spoleČnosti, Pro covidové ornezenÍ5e

nepodářilo dosáhnoUt pIánovaných tíŽeb na gastro proVozu,

Provozuje se gastro zařízení, pújčUjíse elektrokola, prodávajíse reklamní předměty. VšechnY položkyjdoll nahoru, což

je pozitivní, zvyšuje 5e počet cyklistú. Dalšídetaily pakjsou v Příloze č.16.

"'" /3
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Předseda VH předáVá slovo P, ochmanovi, který Vyslovuje poděkováníJ, Vrz8ulovia jeho tÝmu. UVádí, že s,r.o, bylo díky
členství VAsociaci horskÝch středisek neustále informováno o rozhodnutích V|ády, chYstaných kompenzačních
programech i informáčních kampaních na podporu lyžařských areálů. Díky dobíým a přesným informacím jsme byli
schopni žádat o kompenzace z progíamú Antivirus/ Gastío - uzavřené provozovny, covlD spoít lll- Lyžařská střediska
a covlD 2021, které nám spolU s úvěrem zaruČeným ČMZRB v rámciprogramu covlD -sPoRT Umožnilo uhradit Veškeré
spIatné záva2kY.
Píotože nejsou vznes€ny dalšídotazy k danému tématu. Přistupuje tedy k dalšímu bodu programu

Ad 20)
Předseda VH předáVá slovo P, ochmannovi, který infoímuje o procesu Výběru dodavatele, Vydání práVoplatného
společného (územního a stavebního) povoleníDrážním úřadem a krocích učiněných k profinancování projektu. Zadali
projekt zpracoVá n í doku menta c€.
Po dokončení ú5pěšné struktuíalizace financování píoj€ktu se přepokládá svolání mimořádné VH ke schválení tohoto
záměru
Vše Viz Příloha č. 17

Předseda VH konstatuje, že s€ spolu s W podílel ná sestavení a přípravě dotace NsA na investic€ na lyžařský aíeál,
Podařilo se to sestavit a podat V dobrém pořadí takže bYla aje reá|ná akce na úspěšnou realizaci. BohUželdo dnešního
dne z politický€h a ekonomických důvodů nepadlo žádnévyjádřeni ktéto dotaci,

Ad 21)
Předseda VH předáVá slovo P. o€hmanovi, kteíý podáVá lnformaci o stavu členské základnY (viz Příloha č. 18)- 211
řádnÝch členú, z toho 25 členú m|adších 18let. Blahopřejejubilantům spolku a předává květinY.

V tématu členské zákIadny pokračuje P. ochmann. Po§ledníplatby členských příspěvkú 2020 měly proběhnout dnes
V předsá|L ostatní členské příspěVky zap|acenyVe stanoveném terf.ínu; áktuální rok se prúběžně p atí.

Návrh na zrušení členství není,

W navrhuje udělit oceněníČestný člen pro Helenu vrz8ulovou aJeloslává skoumalá

Pro Proti
580
Jmenovaným bylo Uděleno ocenění Če§tnÝ čIen,

Ad 22)

předseda vH otevhá diskuzi

Píotože s€ nikdo do diskuze nepřihlásil, předseda VH
VH V 20:55 hod,

zdrželo se
2

prohlásil proglam VH za Vyčerpaný, Děkuje Všem za účast. ZáVěr

Mgr. Jana Pavlůsková

,a^-
In8, Martin Kaciř

Oýéioýalel /l,

ilrth,lr*'{o|lr-z
lng. šáíka Wittichová

" 0/"€
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